



## Dagordning styrelsemöte 24/10-2018

### *§1 Mötets öppnande*

Mötet öppnas

### *§2 Närvarande ledamöter*

Sara Holm

Victor Abrahamsson

Hannah Thyni Johansson

Cecilia Johansson

Filip Aminoff

Nils Överli

Tove Sjöstrand

Helena Björling

Christoffer Isaksson

Nora Kajo

Rufus Lindh

Alexandra Jansson

### *§3 Val av mötesordförande*

Hannah Thyni Johansson

### *§4 Val av mötets sekreterare*

Cecilia Johansson

### *§5 Val av justerare*

Helena Björling och Sara Holm

### *§6 Fastställande av dagordning*

§8 extra styrelsemöte byter plats med §9 paragrafen.

§10 Motioner flyttar till §16.

§13 stockholmsresan flyttas till §10.

§16 Aktivitet sista rycket flyttas till §13.

Dagordningen fastställs

### *§7 Revidering av budget*

Oklarheter kring budgetändring av GAIUS projektgrupp som vidare måste undersökas.

### *§8 Paragrafen*

Anmälan öppnades i måndag och flera nomineringar har inkommit. Styrelsen diskuterar huruvida upplägget bör förändras. Enligt tradition har styrelsen genom beaktan av antal nomineringar samt nomineringarnas innehåll beslutat om en vinnare. Stadgarna säger inget om hur vinnaren ska tas fram. Bör styrelsen eller medlemmarna själva genom antal nomineringar besluta om en vinnare? Det diskuteras kring för och nackdelar. Genom att endast beakta antalet röster kommer de lärare som har hand om de högre terminerna ha sämre möjlighet att vinna. Ska det bara handla om röster eller även motivering? Det beslutas att styrelsen ska fortsätta besluta om vinnare men vara tydligare med att vi utgår från både antalet nomineringar och motiveringen. Vi ska försöka vara objektiva till en rimlig gräns.

### *§9 Extra styrelsemöte*

Extra styrelsemöte sätts in på grund av paragrafen. På detta möte ska beslut om vinnaren tas. Datum bestäms till den 30/10 kl. 09.05. Sal för detta ska bokas.

### *§10 Stockholmsresan*

Input från styrelsen önskas beträffande en lucka på fem timmar som inträffar på onsdagen. Näringslivsansvariga ska fortsätta kolla om någon icke-affärsjuridisk byrå är intresserad annars är nog en lucka att föredra då lite fritid inte behöver vara negativt.

### *§11 Årsmötet*

Årsmötet sker den 4/12 kl. 16-18 och kommer hållas i Aulan. Utfrågningen sker den 3/12 kl. 17-19 och hålles i SKF. Dessa salar är bokade. Styrelsen diskuterar möjliga lösningar på digital omröstning för att effektivisera röstningsprocessen och beslutar att alla ska fundera vidare på detta.

### *§12 Årsbalen*

Planeringen går bra och många har köpt biljett. Förberedelserna är inne på slutstadiet nu. Drink ska bestämmas och FHS har tagit på sig att stå i garderoben. Arvode till FHS har ännu inte bestämts. Garderobsbrickor ska beställas.

### *§13 Aktivitet/sista rycket*

Styrelsen visar intresse för gemensam styrelseaktivitet i november eller början på december. Styrelsen uppmanas dessutom att sprida ordet om JF inför vårt avgående.

### *§14 Dataskyddsombud*

Kåren tillfrågade Victor att se om intresse finns för ett uppdrag som dataskyddsombud. Detta ombud ska arbeta för HHGS och se till att kåren följer reglerna dataskyddsinspektionen samt lagen ställer upp. Ingen i styrelsen är intresserad och anser att mer uppgifter behövs om vad uppdraget innebär och vad kåren kräver av uppdragstagaren.

### *§15 Mentorskapsprogrammet*

Det understryks att detta projekt idag inte ligger under JF utan är ett samarbete mellan studenter och Lindahl. Det har dock varit diskussioner i flera år kring vem som ytterst är ansvarig för detta. Frågan som uppkommer är om vi bör lägga det under styrelsen och att styrelsen utser de som ska vara ansvariga för projektet, likt ett utskott. Styrelsen beslutar om att de har som mål att lägga det under JF. Victor ska kolla på motion för att få till en stadgeändring.

### *§16 Motioner*

Ett förslag lades fram om att förändra styrelseupplägget, samma förslag som föll på förra årsmötet. Förslaget var att ta bort ex. sekreterarposten och sedan fördela arbetsbördan mer jämnt, styrelsemedlemmarna emellan. Detta upplägg kan dessutom utöka användningen av utskott. Styrelsen diskuterar för och nackdelar med denna motion men kommer inte till något beslut

Det diskuteras även på vilket sätt diplomeringen kan förändras. Styrelsen kommer fram till att detta inte ska läggas fram som en motion utan det ska endast tas upp med kåren.

### *§17 Övrigt*

Tove lägger fram ett förslag om att en styrelse-öl borde inträffa snart.

Filip meddelar att halvtidsfesten som snart kommer ske för T5:s del kommer gå jämnt ut budgetmässigt.

**§18 Nästa möte**

Extramöte bestäms till den 30/10 kl. 09.05.

**§19 Mötets avslutande**

Mötet avslutas